

supereal.



Dommeldange

apartment – 1 bedroom

53 m²

1.600 €

For rent by Supereal. Nice furnished and equipped one-bedroom apartment close to nature in Dommeldange!

*On the 1st floor, this 53 sqm apartment includes a nice living room with a desk, an equipped kitchen with balcony (3.12 sqm) facing west, a bedroom with closets, a shower room as well as a separate toilet. In the basement you will find a parking space, a cellar and a common laundry room with machines. **A weekly cleaning is included in the rent.***

The area of Dommeldange provides direct access to the city center, the Kirchberg business district, as well as the highway, the airport, and beautiful walks in the nearby forests.

The apartment is available from 1st of May 2025.

If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....

À louer par Supereal. Bel appartement une chambre meublé et équipé à proximité de la nature dans le quartier de Dommeldange !

*Au 1er étage et d'une superficie de 53 m², il propose un beau séjour avec bureau, une cuisine équipée avec balcon (3,12 m²) exposé Ouest, une chambre avec placards, une salle de douche ainsi qu'un wc séparé. Au sous-sol se trouvent un emplacement de parking, une cave et une buanderie commune avec machines à disposition. **Un ménage hebdomadaire est compris dans le loyer.***

Le quartier de Dommeldange offre une proximité directe au centre-ville, au quartier d'affaire du Kirchberg mais aussi à l'autoroute, à l'aéroport et aux jolies promenades des forêts environnantes.

L'appartement est disponible à partir du 1er May 2025.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

availability : 01.05.2025 / reference : r_scu_22141 / year of construction : 2000

/ 1 bathroom(s) / charges 200€ / deposit 3200€ / agency fees 907€















supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg